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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Megoldódik-e Varsói Kulturális Intézet elhelyezése?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség
Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Néhány hónapja kérdést intéztem Önhöz a varsói kulturális intézet elhelyezésének ügyében .
Válaszában a lengyel-magyar kétoldalú egyezményre hivatkozott, mely szerint a lengyel fél
kötelessége az intézmény elhelyezéséről, illetve felújításáról gondoskodni . Válaszában
megnyugtatott arról is, hogy a szükséges diplomáciai lépéseket ezzel kapcsolatban megtette .
Éppen ezért volt meglepő, hogy a nyári igazgató értekezleten ismét felmerült a téma, és akkor
Ön azt mondta, hogy ez év végére a varsói intézetet új helyen szeretné látni .

Kérdezem Miniszter urat milyen intézkedések történtek ebben ügyben?
Van-e új és megfelelő ingatlan? Valóban megtörténtek-e a szükséges diplomáciai lépések a
lengyel fél kötelezettségeinek teljesítése érdekében?
Fenn kívánja-e tartani a tárca az intézeti formát, vagy csak egy menedzserirodát kíván
működtetni Varsóban?
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